
Hej Jens Jakob og Kasper

 

Jeg kan sandsynligvis ikke nå at være med d. 6. maj, da jeg skal til Kbh. – desværre, da jeg meget 
gerne være med.

 

Jeg har følgende forslag til generalforsamlingens drøftelse og beslutning:

 

”Der indføres en ny procedure, så der automatisk gives tilladelse til at nye medlemmer
kan indkøbe våben svarende til deres niveau og gældende lovgivning. Disse våben 
skal opbevares i klubben iht. lovgivningen og klubben investerer nu i sikker 
opbevaring hertil. Er der problemer med plads, så prioriteres pistolopbevaring grundet
lille pladskrav.” 

 

Motivation:

Der bør være god økonomi i dette, da det giver flere tilfredse skytter, der fastholdes 
med stigende kontingentbetaling til følge. 

Jeg tror også dette tiltag vil motivere nye skytter meget, så man hurtigere bliver ”dus 
med eget våben” og dermed få mere glæde af skydetræningen. Det er ikke det samme 
at låne forskellige våben. 

 

I øvrigt er det en super ide at nedsætte de to task forces. Den første kunne indeholde elementet 
”fornyet indslusningsplan for nye skytter”, så man får mere opfølgning og også indføring i det 
sociale med en øl efter træning etc.

 

Jeg ønsker jer en rigtig god generalforsamling.

 

Med venlig hilsen

 

Ole Kronholm

 

21240210 . Ole@Kronholm-mail.dk


